
          

 

 

 

BHE Møde d. 3/6-24 kl 19 

 

Deltagere: Susanne, Jacob, Dennis, Finn, Klaus og Karina 

Afbud: Ulla 

 

1. Siden sidst : 

Borgermøde d.  22/5-24: 75 deltagere. Sad i grupper og lavede opgave om hvad man 

ønskede oppe på området. Disse ideer har landskabsarkitekter med hjem og laver en 

fælles ide inden et nyt borgermøde. Kommunen deltog med 3 mand, kommunen 

skylder noget beplantning, en sti og en bro. Lund Holst har arrangeret at der kommer 

midlertidig beplantning ved Stryget som kommunen har lovet at betale til. De frivillige 

”De positive” hjælper.  

 

Lund Holst er bevilliget 1000 kr. til fine blomsterkummer på bypladsen til sommer.  

 

 

 

 

 

 

2. Skt hans : 

Hotellet er spurgt om menu og pris, vi afventer svar.  

Vi afholder det i spejderhuset.  Carsten graver står for bålet. Laver fakkeloptog fra 

byplads og derud. Rene Præst er booket. Vi griller pølser og brød. + salg af øl, vand og 

vin. 

Dennis hjælper med at transportere bord/bænke derop. Jacob og Klaus tager grillen. 

Finn sælger drikkevarer. Karina går fakkeloptog. 

Klaus spørger om spejderne laver pandekager. 

Susanne laver plakat. 

 

 

 

 

 

 

3. Bemanding musikfestival: 

Vi har i bestyrelsen taget nogle poster og laver efterfølgende et opslag på facebook om 

hjælp. Derudover spørger vi folk rundt omkring. 

Susanne laver et opslag til facebook og forklare situationen. 

 

 

 

 

 



          

 

 

 

 

 

4. Status torvemarked : 

 

Klaus beretter at torvemarkedet er godt i gang med at blive planlagt. De lokale bliver 

forhørt om de har nogle produkter de vil sælge indenfor mad og drikke.  

Susanne udleverer gevinster over fra hende.  

Thorkil Norjet gør toiletter klar og der laves en rengøring. 

 

 

 

      

 

5. Evt : 

Underskrift på brev til Håndværker Museum. 

 

Flagstænger skal males til vinter. 

Der mangler at blive skiftet flag i den ene af byen, Klaus forhøre sig ved Børge. 

 

Der er bekymring om Nørrebro 14, vinduer er ved at falde ud og kan skade nogen. Der 

rådes til afspærring. 

 

Finn fortæller at der har været 3 fysiske og 3 telefoniske møder. Står lidt i hårdknude 

pga Eurowind vil flytte pumperne ud til byerne i stedet for at de skal stå ved selve 

anlægget. 

 

 

 

 

6. Næste møde:  

 

Mandag d. 12/8-24 kl 19-21 


